
Fastighetsbyrån

Vem är jag?
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● Jessica Edlund

● Franchisetagare & Fastighetsmäklare på 

Fastighetsbyrån

● Söderhamn, Bollnäs & Ovanåker 

● 34 års erfarenhet

● 12st anställda, 11 tjejer och 1 kille



1. 1. Landsbygden

2. 2. Mellanstor ort

3. 3. Storstad

Trender
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Varför välja landsbygden?
Fastighetsbyråns undersökning

1. Tryggheten och 
säkerheten

2. Natur och 
grönområden

3. Typen av bostad
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Fritidshusmarknaden
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12 sista månaderna:

Sverige: 5%

Gävleborg: 33%

Söderhamn: 105%

Vinnande kommun i hela Sverige, SÖDERHAMN!

Trenden har vänt!
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Mäklarens ansvar
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● Många fall träffar vi kunden först

● Spekulanterna letar överallt, ingen speciell plats

● Varför ska dom välja Söderhamn?
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Hur ser jag som mäklare 
att tillväxten ökar?
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● Kommunikationer

● Levande centrum

● Trygghet

● Skolor/barnomsorg

● Vacker natur

● Snabba beslut, t.ex. bygglov
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